
Бошко Томић 

Питање постављено Савјету министара БиХ и Министарству спољне трговине и 

економских односа БиХ – „Шта Министарство спољне трговине и економских односа 

предузима и шта ће предузети, наравно у сарадњи са другим надлежним институцијама, 

првенствено у свјетлу спровођења ЦЕФТА-е и Одлуке о заштити домаће производње 

од прекомјерног увоза, како би се ова покривеност увоза извозом од 19% поправила и 

адекватно контролисао увоз свих врста пића у БиХ, с циљем заштите и подршке 

домаћих произвођача?“ 

 

 

 


